

مستجدات إعلامية: هيئة رفيعة المستوى لأصحاب المصلحة المتعددين (MHLB)

التاريخ:

الاثنين 14 حزيران/ يونيو 2021 - 13:00 حتى 14:00 بالتوقيت العالمي

باستضافة أمانة منتدى حوكمة الانترنت

افتراضي

التصنيف:

دعوة عامة

تدعوكم أمانة منتدى حوكمة الانترنت/ إدارة الشؤون الاقتصادية والاجتماعية للأمم المتحدة (UN DESA) ومكتب مبعوث الأمين العام المعني بالتكنولوجيا للانضمام إلينا للتعرف على المستجدات الاعلامية حول النهج المقترح لانشاء الهيئة رفيعة المستوى لأصحاب المصلحة المتعددين لمنتدى حوكمة الإنترنت (MHLB).

يأخذ هذا النهج بعين الاعتبار المساهمات الخطية المختلفة والمشاورات التي تم إجراؤها حتى الآن، بما في ذلك تلك المقدمة لورقة الخيارات من أجل مستقبل التعاون الرقمي العالمي، والاستجابة لورقة الخيارات من قبل المجموعة العاملة للمجموعة الاستشارية لأصحاب المصلحة المتعددين المعنية بتعزيز منتدى حوكمة الإنترنت واستراتيجيته، والمشاورات العامة عبر الإنترنت والمساهمات الخطية المقدمة في شباط/ فبراير وآذار/ مارس. (يتوفر ملخص للمشاورة العامة عبر الإنترنت وقائمة بالمساهمات الخطية على الموقع الإلكتروني لمنتدى حوكمة الإنترنت) سيتخذ الأمين العام للأمم المتحدة ومكتبه التنفيذي القرار النهائي وتحديد سمات الهيئة.

سيتم استضافة المشاورة التي تستغرق ساعة واحدة عبر الإنترنت يوم الاثنين 14 حزيران/ يونيو 2021 الساعة 13:00 بالتوقيت العالمي.



جدول الأعمال

نظرة عامة من قبل أمانة منتدى حوكمة الإنترنت على النهج المقترح لإنشاء الهيئة رفيعة المستوى لأصحاب المصلحة المتعددين لمنتدى حوكمة الإنترنت (التكوين العام، وعملية الاختيار، والمهمة والأداء)	13:00 – 13:10
تمت دعوة المشاركين لتقديم ملاحظات حول النهج المقترح (سيتم تدوين الملاحظات من قبل الميسرين)	13:10 – 13:50
الاختتام	13:50 – 14:00

يمكن التسجيل من خلال الرابط التالي:

https://intgovforum.zoom.us/meeting/register/tJUufuurpj8oG9ywtMom-F7yk_E...

نتطلع إلى الترحيب بكم لهذه المستجدات.



Briefing update: Multistakeholder High-level Body (MHLB)

Date:

Monday, 14 June, 2021 - 13:00 to 14:00 UTC

Hosted by IGF Secretariat

Virtual

Category:

[Public Call](#)

The [IGF Secretariat](#)/UN Department of Economic and Social Affairs (UN DESA) & the Office of the Secretary-General's Envoy on Technology kindly invite you to join us for a briefing update on the **proposed approach** for implementation of the IGF Multistakeholder High-level Body (MHLB).

This approach takes into account the various written inputs received and consultations that have taken place to date, including those provided for the Options Paper for the Future of Global Digital Cooperation, the response to the Options Paper by the IGF Multistakeholder Advisory Group Working Group on IGF Strengthening and Strategy, and the public online consultation and written inputs submitted in February and March. (A summary of the public online consultation and a list of the written inputs are available on the [IGF website](#).) The final decision and determination of the body's attributes will be made by the Secretary-General of the United Nations and his Executive Office.

The one-hour-long consultation will be hosted online on **Monday, 14 June 2021, at 13:00 UTC**.

Agenda

13:00-13:10	Overview by the IGF Secretariat of the proposed approach for implementation of the MHLB (Overall composition, selection process, mandate and functioning)
13:10-13:50	Participants invited to give feedback on the proposed approach (The feedback will be noted by the facilitators)
13:50-14:00	Wrap-up

Registration can be done through the following

link: https://intgovforum.zoom.us/meeting/register/tJUufuurpj8oG9ywtMom-F7yk_E...

We look forward to welcoming you to this update.